

CELEBRATE WITH US

It's our
1st Birthday!
But only your
wishes count.

LEONARDO
ROYAL
Hotels



Choose the perfect gift for you!*

Wir feiern den ersten Geburtstag des Leonardo Royal Cologne Bonn Airport und beschenken Sie als unsere geschätzten Gäste! Gemeinsam mit Ihnen möchten wir diesen besonderen Meilenstein feiern und Ihre Tagung zu einem unvergesslichen Erlebnis machen. Buchen Sie Ihre Tagung für das Jahr 2024 und wählen Sie eines von zwei exklusiven Geschenkpaketen:

We are celebrating the first anniversary of Leonardo Royal Cologne Bonn Airport and want to treat you, our valued guests! Together with you, we want to celebrate this special milestone and make your conference an unforgettable experience. Book a conference in 2024 and choose from one of two exclusive gift packages:



Option 1:

Planen Sie voraus und profitieren Sie! Sichern Sie sich einen attraktiven Rabatt für Ihre nächste Veranstaltung innerhalb der kommenden drei Jahre – 25% Rabatt im Jahr 2025, 26% im Jahr 2026 und sogar 27% im Jahr 2027.

Plan ahead and benefit! Secure an attractive discount for your next event within the next three years - 25% discount in 2025, 26% in 2026, and even 27% in 2027.

Option 2:

Wählen Sie anstatt des Rabatts eines unserer Geburtstags-Add-Ons für Ihre Veranstaltung in 2024:

- **Kein Geburtstag ohne Kuchen!**
Eine große Kaffeepause geht auf uns.
- **Ein Prosit auf uns!**
Sekt und Sekt-Cocktails den ganzen Abend kostenfrei!
- **Shake it off!** Der DJ/live Musik Act wird von uns bezahlt.
- **Meet me at midnight!** Ihr Mitternachtssnack for free.

Choose one of our birthday add-ons for your event in 2024 instead of a discount:

- *No birthday without cake! Enjoy a big coffee break on us.*
- *A toast to us! Enjoy sparkling wine(-cocktails) all evening for free.*
- *Shake it off! The DJ/live music act is paid by us.*
- *Meet me at midnight! Your midnight snack for free.*

*Dieses Angebot ist gültig nach Verfügbarkeit und auf Anfrage. Exklusive Zimmerkontingente.
Buchbar für Tagungen von Juni bis Dezember 2024.

This offer is valid subject to availability and upon request. Excluding rooms. Bookable for conferences from June to December 2024.

CONTACT

Leonardo Royal Cologne Bonn Airport
Josef-Broicher-Straße 11 | 51145 Köln
+49 (0)221 4676-200
events.nrw@leonardo-hotels.com

leonardo-hotels.com

Discover our
Meetingrooms:

